
维护保养

表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求下。

表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572规定的限量要求，且目前业界

没有成熟的替代方案，符合欧盟RoHS指令环保要求。

本表格依据SJ/T 11364的规定编制

请保持设备及其配件干燥。请勿使用微波炉或吹风机等外部加热设备对其进行干燥处理。

请定期使用常温清水清洗设备，以免藏污纳垢、滋生细菌。

请勿在温度过高或过低区域放置设备及其配件，否则可能导致设备故障、着火或爆炸。

请勿使设备及其配件受到强烈冲击或震动，以免损坏设备及其配件，导致设备故障。

请避免在烈日暴晒、高温、潮湿以及明火附件的环境下使用设备。

请勿使用烈性化学制品、清洁剂或强洗涤剂清洁设备或其配件。

请勿让儿童或动物咀嚼或吞咽设备

请与经销处或购买点联系售后服务。非人为的质量问题7天包退，15天包换，1年保修。产品保修起始日期以发票或收据

开具日期为准。人为的质量问题包括但不限于以下情况：

售后保修

部件名称 保修期限 服务方式

手表主体（不含表带）

其他（表带、配件、赠品等）

1年(含)免费保修

不予保修

用户送修/寄修

磁力充电座 半年(含)免费保修 用户送修/寄修

无

退换货或送修前，请核对如下“√”内容是否准备齐全。

√

√

√

√

√

√退货

换货

维修

主机、配件齐全 包装完整

√

√

√

发票或者收据 赠品(若有)

用户存根联
用户姓名:

通讯地址:

产品型号:

购机日期:

售机单位电话:

售机单位地址:

用户电话

序列号(SN):

发票号码:

售机单位名称(加盖公章)：

请勿将本设备及其附件作为普通的生活垃圾处理。

请遵守本设备及其附件处理的本地法令，并支持回收行动。

产品有害物质的名称和含量

环境保护

有害物质
部件名称

手表主体

电池

表带

座充

铅(Pb) 汞(Hg) 镉(Cd) 多溴二苯醚
   (PBDE)

多溴联苯
   (PBB)

经销商存根联
用户姓名:

通讯地址:

产品型号:

购机日期:

售机单位电话:

售机单位地址:

用户电话:

序列号(SN):

发票号码:

售机单位名称(加盖公章)：

合格证

资料仅供参考，如有变更，恕不另行通知！
注意：

本保修卡只适用于上述所列序列号的主机的三包服务。

请妥善保管此保修凭证，享受三包服务时请出示此凭证及发票或收据。

此凭证需由销售单位盖章后才能生效。

人为损坏属于非保范围。

免责申明
本手册中的内容均“按照现状”提供，除非适用法要求，本公司对本手册中的所有内容不提供任何明示或

暗示的保证，包括但不限于适销性或适用于某一特定目的的保证。

在适用法律允许的范围内，本公司在任何情况下都不对使用本手册相关内容及本手册描述的产品而产生

的任何特殊的、附带的、间接的、继发性的损害进行赔偿，也不对任何利润、数据、商誉或预期节约的损失

进行赔偿。

在相关法律允许的范围内，在任何情况下本公司对您因使用本手册描述的产品而遭受的损失的最大责任

（除在涉及人身伤害的情况中根据适用的法律规定的损害赔偿外）以您购买本产品所支付的价款为限。

本产品所涉及心率、心电、体温、血压、血氧等健康体征数据仅作为参考，不作为医疗诊断依据。

警告

防护等级
手表满足IP68防护等级要求，适用于洗手、淋雨等日常防水情况。

严禁用于潜水或游泳池或滨海游泳场等水域的水上活动。

严禁用于热水淋浴、温泉、桑拿（蒸汽室）、跳水、滑水、面对高速水流的其他涉水活动及深水活动。

可防起居室、办公室、实验室、轻工业工作室、仓储室等灰尘条件，严禁在特殊的扬尘环境使用。

擅自拆装，改装手表等造成的故障。

因过失或误用导致的损坏。例如:主机进水，外力震裂，不慎跌落，外壳刮痕、损坏等。

请必须提供填有购买日期并加盖购买处印章的保修卡, 或者加盖购买处印章的发票或收据，不能提供上述证明者，

不予免费保修。

1.

2.

3.

手表充电

手表随附的配件有磁力充电底座，将充电座USB 数据线连接至正规厂商生产的电源充头或者电脑 USB接口。将手表

的充电馈点对准并贴合充电底座的金属触点，直到手表屏幕出现充电电量指示。完全无电状态充电时需要持续充电

30秒左右才会在屏幕显示充电状态。

请使用包装内自带专用充电座充电，充电前确认手表充电触点干净、完整。

请使用额定输出电压5V     1A 及以上的正规厂商充电器或电脑USB 接口为手表充电。

在两小时左右即可将手表充满电，当充电指示显示100%表示电已充满。

连接蓝牙通话功能：

（1）方式一：绑定设备后，进入app，点击 个人中心>开关设置>蓝牙通话>开始设置，选择搜索到的HT-821,点击配对,

在弹出的蓝牙配对请求，同意通讯录的访问权限，再点击配对，则蓝牙通话功能配对成功。

（2）方式二：从手表进入蓝牙通话界面，搜索蓝牙设备，找到手机蓝牙名称并与之配对，手机端点同意配对请求，配对

成功后在手机蓝牙菜单界面显示有两个蓝牙设备已连成功。
快捷功能键

触摸屏

（背面）

外观及功能介绍 开关机说明

关机状态下，长按电源键开机。

关机状态下，连接充电器进行充电时，手表自动开机。

超低电量开机时，需先连接充电器为手表充电30秒方可正常开机。

开机

开机状态下，长按电源键关机。

超低电量振动提醒后手表自动关机。

关机

开机状态下，进入功能菜单，选择设置 > 恢复出厂。

恢复出厂设置后，手表会自动重启，重启后手表会与手机解除绑定，且所有用户数据清零。

恢复出厂

安装APP

支持操作系统5.0及以上版本； 
IOS：
Android：

支持操作系统8.0及以上版本；

扫描右方二维码

或AppStore、安卓应用市场搜索“航通守护星”进行下载安装

配对功能

心率传感器

电源键

充电馈点

扬声器

功能菜单界面时上下滑浏览功能菜单

表盘界面时左滑进入功能菜单

选择/确认

 返回/表盘界面时右滑进入运动功能

点击

上下滑

左滑

麦克风
分别打开手机和手表的蓝牙开关（手表的蓝牙开关：左滑手表主界面>设置>蓝牙设置）。

连接手机app：登录后进入app,点击 个人中心>绑定设备，在手环配对页面可选设备列表中选择点击HT-821,搜

索附近蓝牙名称为HT-821_LE的设备，选择您要配对的设备，手表和手机将自动配对并同步数据。

1.

2.

3.

 HT-821  

快速入门
蓝牙通话手表



It means that the content of this hazardous substance in all homogeneous materials of this part is under the limit 
requirements stipulated in GB/T26572.
It means that the content of the hazardous substance in at least one homogeneous material of the component 
exceeds the limit requirements stipulated in GB/T26572, and there is currently no mature alternative in the industry, 
which meets the environmental protection requirements of the EU RoHS directive.

This form is prepared in accordance with the provisions of SJ/T11364

Please keep the equipment and its accessories dry. Don’t dry it with external heating equipment such as microwave 
oven or hair dryer.
Please use normal temperature clean water cleaning equipment regularly to avoid dirt and bacteria.
Do not place the device and its accessories in areas where the temperature is too high or too low. Otherwise, the 
device may malfunction, catch fire, or explode.
Do not subject the device and its accessories to strong shocks or vibrations, so as not to damage the device and its 
accessories and cause the device to malfunction.
Please avoid using the device in the environment of hot sun, high temperature, humidity and open flame 
accessories.

Please contact the after-sales service of the sales office or point of purchase. Non-man-made quality problems are 
refunded with in 7 days, replaced within 15 days, and guaranteed for 1 year. The product warranty start date is based on 
the date of invoice or receipt. Artificial quality problems include but are not limited to the following situations:

After-sales service

Part name Warranty period Service

Watch(Not including watch strap)

Others(including watch strap/gifts) 

1-year limited Warranty

Half a year limited Warranty

Not Under Warranty

Delivery

Magnetic desktop charger

/

Please check whether the following √ is ready before returning or replacing the goods or sending them to be repaired.

√
√
√

√
√

√Returned purchase

Refund purchase

Service

Watch and accessories
complete Giftbox unopened

√
√
√

Invoice Gifts

Warranty  message

Please do not dispose of this device and its accessories as ordinary household waste.
Please comply with local laws and regulations regarding the handling of this device and its accessories, and support 
recycling operations.

Name and content of hazardous substances

Hazardous substances
Part  name

Watch cases

Battery

Watch strap

Desktop charger

Pb Hg Cd PBDEPBB

The information is for reference only and 
is subject to change without notice!

 Attention:
     This warranty card is only applicable to the three-guarantee service of the host with the serial number listed above. 
     Please keep this warranty certificate properly, and please show this certificate and invoice or receipt when enjoying 
     the three guarantees service.
     This certificate needs to be stamped by the sales unit before it becomes effective.
     Man-made damage is not covered by the warranty.

Disclaimer

Environmental protection

The contents of this manual are provided according to the status quo. Unless required by applicable law, the company 
does not provide any express or implied guarantees for all contents in this manual, including but not limited to the 
guarantee of marketability or for a specific purpose.
To the extent permitted by applicable laws, the company will not use the relevant contents of this manual and the 
products described in this manual under any circumstances. Compensation shall be made for any special, incidental, 
indirect or secondary damages arising from the product, and no profits, data, compensation shall be made for loss of 
goodwill or anticipated savings.
To the extent permitted by the relevant laws, in any case, the company's maximum liability for the losses you suffer 
from using the products described in this manual is limited to the price you pay for the purchase of this 
product.(Except for damages in accordance with applicable laws in cases involving personal injury).
The health sign data related to the heart rate, ECG, body temperature, blood pressure, blood oxygen, etc. involved in 
this product are only for reference, not for medical diagnosis.

Cr(VI)

Do not use strong chemicals, detergents or strong detergents to clean the device or its accessories.
Do not allow children or animals to chew or swallow the device.

1.
2.

3.

Failure caused by unauthorized disassembly and reassembly of watches.
Damage due to negligence or misuse. For example: the host enters the water, the external force bursts, accidentally 
falls, the casing is scratched or damaged.
Please provide a warranty card with the date of purchase and stamped with the seal of the place of purchase, or an 
invoice or receipt stamped with the seal of the place of purchase. Those who cannot provide the above proof will not 
be entitled to free warranty.

Warranty Card

Client address:

Sales address:

Client contact no.:

Model:

Sales contact no.:

Client name:

Purchase date:

Vendor(stamp):Delivery

Model:

Checker:

Date:

Conformity 
certificate

Protection level

Maintenance

Warmming
The watch meets the  IP68 protection level requirements and is suitable for daily waterproofing such as hand washing 
and rain. 
It is prohibited to use in water activities such as diving, swimming pools and coastal swimming.
It is prohibited to use in hot water showers, hot springs, saunas(steam rooms), diving, water skiing, other wading activities 
and deep water activities facing high-speed water flow.
It can prevent dust conditions such as living room, office, laboratory, light industrial studio, storage room, etc., It is 
prohibited to use in special dust environment.

Charging  instructions
The watch package comes with a  magnetic charging base. Connect the USB plug of the charging base to a USB 
charger or a computer USB interface produced by a regular manufacturer. Align the charging feed point of the watch 
with the metal contacts of the charging base until the Charging instruction interface  appears on the watch screen. 
When the watch is ultra low battery, it needs to continue charging for about 30 seconds to display the charging status 
on the screen.

Please use the special charging base included in the box to charge. Please make sure  the charging contacts of the 
watch are clean and complete before charging.
Please use a regular manufacturer's charger with a rated output voltage of 5V/1A or above or a computer USB port. 
The watch will be fully charged  about two hours.  The screen shows 100% that means the battery is fully charged.

Function button

Power button

Touch screen

( Back )

Appearance&function introduction Power on/off

Long press the power button to start the watch in shutdown state.
The watch starts automatically when it is charged in shutdown state.    
When starting with ultra-low power, connect the charger to charge the watch for 30 seconds before starting.

Power on

Long press the power button to shut off the watch  in power-on state. 

After ultra-low battery vibration reminder, the watch will automatically shut down.

Power off

In the power-on state, enter the function menu and select Settings> Reset.

After resetting, the watch will automatically restart. After restarting, the watch will be unbound from the phone and
all user data will be cleared.

Reset

Scan the QR code on the right or search the "Lite Guardian KED" from AppStore、
Google play and other mobile application market to download and install  APP. 

APP download

Android mobile phones: support the models with the original operating system of version 5.0 or above;  
iPhone: support the models with the original operating system of version 8.0 or above; 

Pair with phone

Charging prot

Heart Rate

Click Choose&Confirm

Touch
instruction 

Long-press

Slide down

Slide right

Slide up&down

Slide left

Long press the dial on the dial interface to switch 
the dial

Connect to the Bluetooth call function: 
(1) Method 1: After binding the device, enter the app, click My Account>device Settings>Bluetooth calling>PAIRING, 
select the searched HT-821, click Pairing, in the pop-up Bluetooth pairing Request, agree to the access permission 
of the address book, and then click PAIR, the Bluetooth call function pairing is successful.

3.

(2) Method 2: Enter the Bluetooth call interface in the watch , search for the Bluetooth device, find the Bluetooth 
name of the phone and pair with it, on the phone side agrees to the pairing request, after the pairing is successful, 
the Bluetooth menu interface of the phone shows that two Bluetooth devices have been connected .

Turn on the Bluetooth switch of the mobile phone and the watch respectively (the Bluetooth switch of the watch: 
swipe left on the main interface of the watch>Settings>Bluetooth settings).
Connect to the app: After logging in, enter the app, click My Account> Device pairing, select HT-821 in the optional 
device list on the Pairing with phone page, and then search for the nearby Bluetooth device named HT-821_LE, and 
select the one you want to connect , The watch and phone are automatically paired and synchronized data.

1.

2.

Slide down the dial on the dial interface to browse 
the shortcut menu
Back/Slide right the dial on the dial interface to 
enter Sport mode

Slide up&down the dial on the function menu 
interface to browse the function menu
Slide left the dial on the dial interface to enter the  
function menu

Speaker

Mic

 HT-821  

Quick start
Smart wearable device



FCC Caution
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the
following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2)
this device must accept any interference received, including interference that may
cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for
compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class
B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to
provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.
This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference
to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to
radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off
and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the
following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the
receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This  equipment complies with FCC  radiation exposure limits  set forth for an 
uncontrolled environment.
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